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ΘΕΜΑ: «Καθυστέρηση στην αποκατάσταση της γέφυρας
Καλαμπάκας - Διάβας»

Κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του χωριού Διάβα, καθώς και κατοίκων
τριανταπέντε άλλων χωριών και οικισμών του Δήμου Μετεώρων,
παρατηρείται μεγάλη καθυστέρηση στην αποκατάσταση της γέφυρας
Καλαμπάκας - Διάβας, η οποία έχει υποστεί καθίζηση, μετά από την
καταστροφική επέλαση του κυκλώνα Daniel, καθώς έχουν υποχωρήσει δύο
από τις κολόνες της.
Μας τόνισαν οι προαναφερόμενοι πως, δεδομένου ότι η ανωτέρω γέφυρα
εξυπηρετούσε την επικοινωνία όλων των ως άνω χωριών με την Καλαμπάκα,
πλέον οι κάτοικοι αυτών των χωριών βρίσκονται σε δυσμενή θέση, διότι
αναγκάζονται να διανύουν πολλά περισσότερα χιλιόμετρα για να πάνε στις
δουλειές τους και οι μαθητές να μετακινούνται σε έναν επικίνδυνο αγροτικό
δρόμο για να μεταβούν στα σχολεία τους, διακόπτοντας συγχρόνως κάθε
εξωσχολική τους δραστηριότητα.
Ζητούν οι ανωτέρω - καθώς και τον Ιανουάριο του 2016 έζησαν μια παρόμοια
κατάσταση, όταν είχε καταρρεύσει μία κολόνα της γέφυρας και μετά από τις
εργασίες αποκατάστασής της δόθηκε στην κυκλοφορία στα τέλη του Απριλίου
του 2017, οδηγώντας τους κατοίκους και τους επαγγελματίες της περιοχής
που εξυπηρετούνται από την εν λόγω γέφυρα σε οικονομική καταστροφή - την
άμεση αποκατάσταση της γέφυρας Καλαμπάκας - Διάβας, ώστε να μη
βρεθούν οι κάτοικοι των ανωτέρω χωριών σε οικονομικές δυσχερείς
καταστάσεις, όμοιες με εκείνες που βιώσαν πριν μερικά χρόνια.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να προχωρήσουν άμεσα
οι εργασίες αποκατάστασης της γέφυρας Καλαμπάκας - Διάβας προς
όφελος της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




